



29-31/8/2017  
Hong Kong Convention and Exhibition Centre  
香港會議展覽中心



## Asia Adult Expo — Exploring Global Markets 亞洲成人博覽-為你開拓國際市場

- A 100% export oriental trade show  
百份百出口主導的貿易平台
- They only B2B platform in Asia Pacific  
亞太區唯一的商貿展覽會

Who will be the Next Top Brand?  
想成為下一個大熱品牌?

Contact us for more marketing opportunities & early bird discount  
聯繫我們瞭解更多市場推廣方案及預早報名優惠

# Click To Learn More

## Words from 2016 exhibitor - The TrafficPartner.com group 來自2016參展商的話 - The TrafficPartner.com 集團

Dear AAE-friends,

on behalf of the TrafficPartner.com-group, we wants to thank everyone for the great time in Hong Kong at the Asia Adult Expo 2016. It was a great show with suitable conversations, great speeches and a pleasant atmosphere - in short: we will be back!

For all those who could not attend the historic speech of theSGMpro CEO Andy Wullmer, we have a special treat:Click Here (if you can not see the video, please befriend Andy Wullmer first <https://www.facebook.com/andy.wullmer>)

致AAE朋友們:

謹代表TrafficPartner.com感謝每一位2016年亞洲成人博覽會的參加者，在香港度過了美好的時光。行業之間的交流、精彩的演講和舒適的氣氛促成是次活動的成功。我們將再次參與!

錯過SGMpro總經理Andy Wullmer先生的歷史性演講? 查看特別回顧: 請按此 (如影片無法顯示, 請先於臉書與Andy Wullmer先生成為好友<https://www.facebook.com/andy.wullmer>)



### We Buy Your Dating Traffic! 購買你的約會信息!

TrafficPartner.com is the umbrella brand for all our companies, services and products in the traffic monetization space for both desktop and mobile. Active in the dating space, we develop and run our own products and cover different price models to advertise our products via different channels. In our role as advertiser we're looking to buy dating traffic (desktop and mobile) and we will pay you the highest rates for your traffic.

TrafficPartner.com是我們公司、桌面式和移動式流動貨幣化服務和產品的家族品牌。我們開發和經營自己的產品，涵蓋不同的價格模式和宣傳渠道，活躍於約會信息市場。作為廣告商，我們指望購買約會信息（桌面式和移動式），為你帶來最高的回報率。



### Make Most Money Out Of Your Traffic! 從你的流量獲得最高回報!

To help you with your billing and payment requirements - especially local payment methods for Europe or mobile billing methods to monetize your product - our payment solution company Webbilling.com is worth mentioning...Feel free to use our navigation system at TrafficPartner.com and check out which business units offer the best deal for you or contact us directly at [makemoney@trafficpartner.com](mailto:makemoney@trafficpartner.com).

針對你的結算和付款要求（特別是歐洲本地付款方式或移動結算方式），Webbilling.com付款解決方案是你的首選。歡迎瀏覽TrafficPartner.com，搜尋最適合你的業務團隊或直接電郵至 [makemoney@trafficpartner.com](mailto:makemoney@trafficpartner.com)。



### Your Key To Maximum Profit! 幫助提升利潤!

Our mobile performance network SGMPro.com is always on the lookout for mobile offers and is also interested in high quality mobile traffic from publishers.

我們的移動網絡平台SGMPro.com不斷搜尋優惠，並對來自出版商的高品質移動信息感興趣。



### Special Promo 特別優惠

All those who haven't been able to try out our state-of-the-art VR livecam service ALICEX.com yet have the possibility now - of course with a special AAE Offer!

首次試用ALICEX.comVR livecam服務，可享亞洲成人博覽特別優惠!

[CLICK HERE](#)

# AAE 2017 Join Us Now



Expand the worldwide market!  
開拓世界市場!

Promote your Brand internationally!  
提高品牌國際知名度!

Annual industry convention in Asia!  
亞洲年度業界盛會!

Organizer主辦單位



Official Supporter官方支持單位

